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Verkiezingen II 
 

n het voorwoord van de 
Nieuwsbrief van juli jl. be-

gon ik met de duur van de for-
matie, die toen al meer dan 
100 dagen duurde. De langst 
durende formatie in Nederland 
heeft, schreef ik toen, 208 da-
gen geduurd. Als ik het goed 
heb uitgerekend, wordt er nu 
ik dit schrijf al 193 dagen ge-
formeerd, dus nog slechts 15 
dagen en een record wordt 
verbroken. Wellicht niet iets 
om trots op te zijn! Maar het 
kan ook zomaar gebeuren, dat 
als u de Nieuwsbrief ontvangt 
alles anders is en er een kabi-
net is. En dan te bedenken, dat 
de volgende verkiezingen er al 
weer aankomen. In maart 
2018 zijn de Gemeenteraads-
verkiezingen, dus nog een 
klein half jaar! 
 

nmiddels zijn wij als CDA Pur-
merend al druk bezig met de 

voorbereidingen. Het conceptver-
kiezingsprogramma is klaar, de ver-
trouwenscommissie die 
is ingesteld en is be-
gonnen met de ge-
sprekken met kandida-
ten voor de CDA-fractie 
in de gemeenteraad. 
Naar aanleiding van 
deze gesprekken zal de 
vertrouwenscommissie 
een voorstel doen over 
de samenstelling van de 
kandidatenlijst. In no-
vember zullen dan het verkiezings-
programma en de kandidatenlijst 
ter goedkeuring tijdens de algeme-
ne ledenvergadering in november 
worden voorgelegd. En zoals het bij 
een democratische partij behoort 
mogen en kunnen de leden hun 
mening geven en eventueel

 

aanpassingen laten aanbrengen. 
Overigens mogen wij als CDA Pur-
merend trots zijn op het feit, dat 
een aantal zeer enthousiaste nieuwe 
en ook jonge leden zich bij ons heb-
ben aangemeld. Ook deze nieuwe 
en jonge leden hebben meegewerkt, 
onder de bezielende leiding van 
onze lijsttrekker Eveline Tijmstra, 
aan het opstellen van het verkie-
zingsprogramma. Daarnaast zal een 
aantal van hen ook op de kieslijst 
komen te staan. Het is mooi te zien 
dat – hoewel politiek veel mensen 
niet zoveel interesseert – wij als 
CDA Purmerend toch iedere keer 
weer nieuwe (jonge)leden mogen 
inschrijven, die zich dan ook actief 
met de politiek willen gaan bezig-
houden. Een welkome verjonging 
voor onze afdeling. 
 

oewel het niet direct met ver-
kiezingen te maken heeft maar 

misschien te zijner tijd wel, wil ik 
wel stellen dat wethouder en fractie 
met het standpunt ten opzichte van 
de hoogbouw in de binnenstad 
waardering verdienen door zich 
onafhankelijk op te stellen ten op-

zichte van de coalitie. Het 
siert het CDA om haar 
eigen standpunt ten aan-
zien van de ontwikkeling 
van Purmerend vast te 
houden.  
Hoogbouw, ook in Pur-
merend, is gezien de 
vraag naar woningen, 
noodzakelijk. Maar het 
mag niet zo zijn, dat 
financiële belangen gaan 

prevaleren boven verantwoorde 
stadsontwikkeling. Er zijn nog ge-
noeg locaties waar hoogbouw kan 
plaatsvinden, waardoor de binnen-
stad niet ontsierd wordt door een 
gebouw dat daar niet past. 
 

Jan Schuuring 
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OBS Wheermolen start met 
een Bibliotheek op School 
 

p de eerste dag van het 
nieuwe schooljaar mocht 

ik samen met Dolfje Weer-
wolfje de opening verrichten 
van de ‘Bibliotheek op School’ 
bij basisschool Wheermolen.  
 

 
 

Met de ‘Bibliotheek op School’ 
werken de Bibliotheek Water-
land, basisschool en gemeente 
samen aan taalontwikkeling, 
leesbevordering en mediawijs-
heid van kinderen en jongeren. 
Lezen is niet alleen hartstikke 
leuk om te doen. Alleen, op 
school of samen met je ouders. 
Het is ook belangrijk. Vooral 
kinderen uit gezinnen waar niet 
veel wordt gesproken en voor-
gelezen hebben profijt van de 
taal stimulerende maatregelen 
op school. De bibliotheek be-
heert de collectie op school, 
samen met vrijwilligers uit de 
wijk. Ook de Peuterspeelzaal 
maakt hier gebruik van. En 
vanaf september is de ‘Biblio-
theek op School’ tevens een 

 wijkbiblio-
theek voor 
kinderen in 
de wijk die 

niet op OBS 
Wheermolen 

zitten en is 
een service-

punt voor 
volwassenen 

in de wijk 
die hier hun 

gereser- 
veerde materialen kunnen afha-
len en weer inleveren.  
 

 Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Werkbezoek Bert Ooms 
 

en negen man/vrouw 
sterke delegatie van CDA 

Purmerend, bestaande uit 
raads- en commissieleden 
en andere belangstellende 
leden, bracht op woensdag-
avond 12 juli 2017 een 
werkbezoek aan transport-
bedrijf Bert Ooms, gevestigd 
op de Baanstee.  

Ik was daarbij. Wij werden ont-
vangen door directeur Willem 
Ooms, zoon van de inmiddels 
85-jarige Bert Ooms, en zijn 
mededirecteur Kees Oudewor-
tel. Willem vertelde uitgebreid 
over de geschiedenis van het 
bedrijf, dat in 1922 begon als 
bodedienst en dat in meer re-
cente jaren werd gesplitst in 
een verhuisbedrijf gevestigd in 
Hoorn, geleid door een andere 
zoon van Bert, en het trans-
portbedrijf in Purmerend. Wil-
lem vertelde boeiend over de 
groei van het transportbedrijf 
en over de wijze waarop te-
genwoordig zaken worden ge-
daan in de transportsector.  
 

 
 

fractie en bestuur luisteren aandachtig 
 

Waar vroeger een planner, wer-
kend op papier, tien vrachtwa-
gens kon aansturen zijn dat er 
tegenwoordig, met gebruik van 
een computer, vijftig. In 2014 
heeft transportbedrijf Veldhuizen 
in Zaandam, de leasecontracten 
van de vrachtwagens en het 
personeel overgenomen, omdat 
onder ogen werd gezien dat 
samenwerking met deze partner 
belangrijke schaalvoordelen zou 
opleveren. Voor Bert Ooms bleef 
vooral logistiek en warehousing 
over. Dat betekent het binnen-
halen van contracten, het rege-
len van ritten en het opslaan 
van goederen, die vervolgens 
vanuit Purmerend verder wor-
den vervoerd naar bestemmin-
gen over de gehele wereld.  
 

a uitleg in het kantoor 
mochten wij in een enorme 

loods zien hoe goederen tijde-
lijk worden opgeslagen. In de 
loods werken twee man dage-
lijks aan het opslaan en weer 
distribueren van goederen van 
zeer uiteenlopende aard, vari-
erend van levensmiddelen tot 
antiek. Bij al deze activiteiten is 
het internationale krachtenveld 
van betekenis. Is het mogelijk 
te concurreren met chauffeurs 
uit het Oostblok die werken 

voor beduidend lagere tarieven 
dan Nederlandse chauffeurs? 
Open grenzen in de Europese 
Unie betekent minder opont-
houd aan de grenzen, maar ook 
minder kansen om door een 
slimme strategie minder opont-
houd te hebben dan de concur-
rent en daardoor goedkoper te 
werken. Daarnaast is de con-
junctuur belangrijk. In econo-
misch mindere tijden moest 
afscheid worden genomen van 
personeel dat al heel lang in 
dienst was. Maar toen waren 
contracten met opdrachtgevers 
meestal wel langdurend. Dat is 
er tegenwoordig, ook nu de 
economie weer op gang komt, 
niet meer bij. Het blijft een 
enorme uitdaging en het vergt 
veel creativiteit om een trans-
portbedrijf rendabel te maken 
en te houden.  
 

en slotte beantwoordde Wil-
lem Ooms vragen over zijn 

al sinds jaren uitgevente idee 
om een distributiecentrum te 
vestigen op een bedrijventerrein 
en van daaruit de binnenstad te 
bevoorraden met kleinere, niet 
vervuilende, stille, bij voorkeur 
elektrische wagens die ook na 
11:00 uur mogen rijden. In 
Utrecht gebeurt dit al, maar 
Willem was de eerste om te er-
kennen dat Utrecht veel groter 
is dan Purmerend en dat dit van 
invloed is op de uitvoerbaarheid 
van zijn plan. Wat verder mee-
speelt is de vraag wie de kosten 
ervan gaat betalen. De plaatse-
lijke politiek, 
en dus ook 
wij, zou zich 
hierover 
moeten bui-
gen, hele-
maal nu er al 
binnen een 
jaarnieuwe  
verkiezingen voor de gemeente-
raad worden gehouden. 
 

an het eind van het bezoek 
hebben wij Willem Ooms 

bedankt voor de mogelijkheid 
die hij ons bood om inzicht te 
krijgen in het reilen en zeilen 
van zijn bedrijf. Wij hebben 
onze dank vergezeld doen gaan 
van een vloeibare attentie. 
 

Jaap Veenstra, raadslid 
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Politiek lokaal Purme-
rend 3 september 2017 
 

urmerender Chris de 
Vries organiseert al ja-

ren bijeenkomsten in proef-
lokaal Bakker, aan de Koe-
markt, waarin plaatselijke 
politici van gedachten wis-
selen met burgers. Zo ook 
op zondag 3 september jl. 
Het thema deze keer was 
het verkiezingsprogramma.  
Het ging er nadrukkelijk niet 
om dat het eigen programma 
zou worden uitgelegd. Daarvoor 
was het te vroeg, omdat alle 
partijen nog volop bezig waren 
met het schrijven ervan. Het 
was de bedoeling dat het pu-
bliek door middel van het stel-
len van vragen of door het ge-
ven van tips en het doen van 
suggesties de partijen in staat 
zou stellen om nog iets nieuws, 
of een aanvulling mee te nemen 
in hun programma.  
 

 
 

Eveline aan het woord in proeflokaal Bakker 
 

amens het CDA voerde 
onze wethouder Eveline 

Tijmstra het woord, tot aan de 
pauze. Na de pauze nam ik het 
van haar over. Van de overige 
partijen waren alleen Trots en 
Leefbaar Purmerend niet aan-
wezig. Heel verrassend was dat 
niet, omdat de ervaring heeft 
geleerd dat het aantal belang-
stellende burgers bij deze bij-
eenkomsten erg laag is. De zaal 
werd hoofdzakelijk gevuld door 
wethouders, raadsleden en 
commissieleden. Veel stemmen 
konden er dus niet worden ge-
wonnen. Maar de interactie 
tussen bezoekers en politici liet 
in ieder geval zien welke on-
derwerpen de aandacht hebben. 
Er werd gesproken over de zorg 
en de gevolgen van bezuinigin-
gen daarop, de bestrijding van 
eenzaamheid (een echt CDA-
punt), de plannen voor woning-
bouw op het terrein van het 
oude postkantoor, de behoefte 

aan woningen voor huurders en 
kopers, en de ontwikkelingen in 
en om het Beusebos.  
 

ot een verhit debat kwam 
het niet. De woordvoerders 

van de verschillende partijen 
hielden veelal een slag om de 
arm, omdat de verkiezingspro-
gramma’s nog niet klaar zijn en 
omdat het uit tactisch oogpunt 
ook niet opportuun werd ge-
vonden om nu al uitspraken te 
doen over bijvoorbeeld de sa-
menwerking met andere partij-
en in het volgende college. 
Vanuit het publiek werd over-
wegend met begrip gereageerd 
op de diverse standpunten. Wel 
trok één vaste bezoeker zoals 
gebruikelijk veel aandacht naar 
zich toe met verwijten in de 
richting van de gespreksleider. 
In ieder geval konden de aan-
wezige raadsleden en wethou-
ders het publiek en elkaar in-
formeren over allerlei zaken en 
ontwikkelingen waar de ge-
meente al dan niet iets over te 
zeggen heeft. Zoals: houdt 
Purmerend een eigen spoedei-
sende hulppost nu het Water-
landziekenhuis en het Westfries 
Gasthuis fuseren? Het antwoord 
is: Wij beslissen daar niet over, 
maar wij gaan ons er wel voor 
inzetten. Politiek is vaak inge-
wikkeld, maar in ons verkie-
zingsprogramma proberen wij 
zo concreet mogelijk te zijn 
over de inzet die u van het CDA 
kunt verwachten. 
 

Jaap Veenstra, raadslid 
 
Verkiezingen 2018 
 

n vervolg op de informa-
tie in het julinummer van 

onze nieuwsbrief, kan nu 
gemeld worden dat de gros-
lijst is vastgesteld.  
De lijst bevat 23 namen, waar-
onder circa 8 personen geop-

teerd heb-
ben voor een 
hoge d.w.z. 
een verkies-
bare plaats. 
(De groslijst 
is de alfabe-
tische lijst 
met namen 

van personen die op de kieslijst 
geplaatst willen worden.)  

De landelijke CDA-reglementen 
vereisen dat de mensen op de 
groslijst aan dat reglement vol-
doen. Daaronder ook de eis, dat 
zij als kandidaten voor de kieslijst 
minimaal één jaar CDA lid zijn.  
 

 
 

Een aantal leden, die dit jaar lid 
werden (en dus nog geen jaar 
lid zijn) willen wij als bestuur 
toch graag op de groslijst plaat-
sen. Gelukkig kan het dagelijks 
bestuur van de CDA-afdeling 
Noord-Holland ontheffing verle-
nen voor die eis. Daarom heeft 
het bestuur afdeling Purmerend 
voor die leden die niet voldoen 
aan de één jaar CDA lidmaat-
schap eis maar die wij wel op 
de groslijst willen plaatsen een 
ontheffing aangevraagd. 
Het besluit om ontheffingen te 
vragen, moet formeel door de 
ALV goedgekeurd worden. Dit 
mag ook achteraf, dus dat zal 
op de komende ALV op de 
agenda komen.  
 

ervolgens is het nu de taak 
van de vertrouwenscom-

missie (VC) om een (advies) 
kieslijst op te stellen, die na 
vaststelling door het bestuur 
voorgelegd zal worden ter 
goedkeuring aan de (aanwezi-
ge) leden op de ALV van 14 
november. De VC is onlangs 
begonnen met de sollicitatiege-
sprekken met de leden, die een 
verkiesbare plaats ambiëren. 
Eén plaats op die kieslijs is dit 
voorjaar al vastgesteld door de 
ALV, met de benoeming van 
Eveline Tijmstra als lijsttrekker 
voor de GR 2018 verkiezingen. 
Voor de VC zijn gevraagd en 
hebben ingestemd Sjoeky Brak 
(namens bestuur), Kees Paul, 
Gerard Hoving, Pieter van der 
Kooij en Dick Scharn. Zij zullen 
uiterlijk 15 oktober met een 
concept kieslijst komen, die na 
vaststelling door het bestuur 
aan de ALV van 14 november 

P 

N 

T 

I 

V 

Jan Dorrepaal 
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aan de leden ter goedkeuring 
zal worden voorgelegd. 
 

 
 

Eveline Tijmstra 
 

innenkort zullen alle stukken 
voor de ALV aan eenieder 

toegestuurd worden.  
Daarbij ook het conceptverkie-
zingsprogramma, waaraan de 
afgelopen maanden, door met 
name Eveline Tijmstra, heel hard 
is gewerkt. Het ligt in de bedoe-
ling dat in de nieuwsbrief van 
januari 2018 de plannen voor 
de campagne activiteiten ge-
meld kunnen worden. 
 

Jan Dorrepaal, bestuurslid 
 
Even voorstellen 
 

ijn naam is Petra van 
der Laan, gehuwd met 

George, geboren in Bever-
wijk op 20 mei 1951. 
Het is nou ook weer niet zo dat 
ik vanaf mijn stemgerechtigde 
leeftijd echt geïnteresseerd was 
in politiek. 
Maar naar mate ik ouder werd 
ging ik wel de verschillen zien 
tussen de partijen en kwam ook 
de interesse. 
 

 
 

Petra van der Laan 
 

Toen mijn man lid werd van het 
CDA en ik van de zijlijn mee-
maakte hoe en wat er achter de 

schermen gebeurt, hoe goed 
men op allerlei vlakken bezig is 
en vooral met de aandacht naar 
de medemens, besloot ik om 
ook zelf lid te worden en mijn 
bescheiden steentje trachten bij 
te dragen aan de Purmerendse 
afdeling van het CDA. 
Hartelijke groet,  
 

Petra van der Laan 
 
Fractie CDA Purme-
rend kookte voor ou-
deren in de Taborkerk 
 

rijdag 14 juli kookte 
fractieleden van CDA 

Purmerend voor de tweede 
keer voor de ‘Samen Eten” 
groep in de Taborkerk.  
Op het menu stond een Mexi-
caanse bonenschotel en als 
toegift een nagerecht met 
aardbeien, slagroom en merin-
gues voor ruim 40 gasten. “Dat 
wordt een mooie uitdaging,’’ 
riep wethouder Eveline Tijm-
stra, zelf deelnemer van de 
kookploeg, optimistisch.  
 

 
 

Vrnl: Annemiek Nuijens, Michel  
Segers en Liesbeth Roet 

 

r waren meer gasten dan 
verwacht. Desalniettemin 

Chef-kok Michel Segers kocht 
meer in en zette alles in de 
voorbereiding op scherp: ruim 
tijd nemen en grotere pannen. 
Het hield ook in dat de rest van 
de teamleden, Liesbeth Roet en 
Annemiek Nuijens vroegtijdig 
aanwezig waren in de Maas-
straat, voor het snijden en 
mengen van dipsausjes en sa-
lade, om op tijd klaar te zijn 
voor de gasten. 
Het werd een genoeglijke en 
smakelijke aangelegenheid die 

wat de CDA-fractie betreft ze-
ker voor herhaling vatbaar is. 
 

 
 

Gezellig Samen Eten 
 

Annemiek Nuijens, commissielid 
 
Bestuursmededelingen 
 

Nieuw leden 
 

Mw. P.C.J. van der Laan-
Bonnema, Mercuriusweg 296, 
1443 VJ Purmerend. Zie links 
op deze pagina 
 

Dhr. M. Vooren, Hugo de Groot-
straat 67, 1441 KJ Purmerend. 
Zie ledeninfo juli jl. 
 

Mw. C.T.J. van der Moolen-
Schaafsma, Lauwersmeer 77, 
1447 LB Purmerend.  
 

Dhr. L. de Jong 
Paltrokmolen 45 
1444 GN Purmerend 
 

Nieuw proeflid 
Mw. Corinne Mittemeijer, Ama-
zonelaan 26, 1448 TN P’end 
 
Agenda 2017 
 ALV CDA NH, zaterdag 14 

oktober vanaf 10.00 uur in 
de Cultuurkoepel, Kenne-
merstraat-weg 464, Heiloo 
 

 CDA-partijcongres, zater-
dag 4 november in Concert-
gebouw de Vereeniging, 
Nijmegen 

 

 ALV CDA Purmerend,  
dinsdag 14 november in de 
Taborkerk vanaf 20.00 uur, 
Maasstraat 2 

 

Kopij voor 24 december sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
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